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Červnová schůze proběhla v relativně malém počtu účastníků. Zřejmě v tomto včelařsky vypjatém období mnozí 
upřednostnili praxi před teorií.    

Zpráva o účasti na akci ZO Slaný s předsedou Ovčárikem v hlavní roli 

Přítelkyně Belušová nejprve všechny vyzvala k nahlášení aktuálních emailových adres, protože se jí spousta 
pozvánek vrací. Dále povyprávěla o výše uvedené akci, o areálu s komponovanými včelařsky vděčnými výsadbami 
a v neposlední řadě o aktivitách přítele Ovčárika (půjčovna a prodej náčiní apod.). Přítel předseda výklad doplnil, 
přičemž se řeč stočila na jeho nové odvíčkovací zařízení (stejné jako má/dodává přítel Ovčárik) a toto téma 
vystačilo na dobrou půlhodinu. Na akci údajně proběhlo také neformální povídání s přítelem Drozdem, který (jsa 
chemik) mluvil natolik poutavě např. o vosku, že by ho předsednictvo rádo přemluvilo k oficiálnější přednášce. Ne 
ale až příliš oficiální, protože se přítel Drozd jevil trochu plachý na velké auditorium. 

Zpráva o nových ohniscích moru 

Zprávu podal předseda OO přítel Volek. Mor je blízko - ohnisko ve Mšených Lázních a ochranné pásmo zasahuje 
do tří katastrů kladenské OO. Znovu byly zopakovány veterinární zásady. Oficiální zprávy Státní veterinární správy 
přicházejí cca o týden později než neoficiální zprávy. Varoáza se zdá relativně v mezích. 

Referát na odborné téma přednesl přítel Plecitý a týkal se protirojových opatření, doplňování zásob a varroázy. 

Přijímání 

Byli přijímáni: Lukáš Holman, který navštěvuje kroužek, bude včelařit v zahrádkářské kolonii nedaleko stanoviště 
přítele Volka a včely bude mít z kroužku. Ve svém uchazečském proslovu vícekrát zdůraznil odhodlání snížit věkový 
průměr ZO (možná i celého ČSV). Tuto potřebu potvrdil přítel Volek s tím, že těch, kdo mládnou jako on, je málo. 
Přítel předseda se poměrně decentně tázal přítelkyně pokladnice Vendulky na to, zda už se s novým uchazečem 
zabývali finančními záležitostmi. Dostalo se mu lapidární odpovědi - že už ho „skásla“. Přítel Holman byl 
jednomyslně přijat.  (Pro všichni, pro ti nikdo, nezdržel se nikdo). 

Dalším uchazečem byl pan Miroslav Bernášek. Včely bude mít od přítele Pláteníka a stanoviště ve Švermově 
Hnidousích. Ve své řeči zdůraznil, že hodlá naslouchat zkušeným a (možná když viděl, jak zabraly úvahy o snižování 
průměru u předřečníka) zmínil i naději na výhledové přivedení dcery ke včelaření. Přijat rovněž jednomyslně (Pro 
všichni, pro ti nikdo, nezdržel se nikdo). 

Poslední přijímanou (až ke konci schůze) byla Simona Jiránková. Včely by chtěla mít ve Velkém Přítočně. Pořízení 
včelstev uvažuje od přítele Najmana a dále od někoho z Krkonoš. Tento záměr jí byl vehementně rozmlouván. 
Přítel Plecitý nabídl svůj oddělek. Přítelkyně Jiránková byla také přijata (Proti 1, zdrželi se 0, pro všichni ostatní). 

Diskuse 

Řeč byla o plastových rámcích. Přítel předseda se opatrně přiznal, že jejich skládání je praktické a rychlé a že už 
nějaké v úlech má. Když se ale tradičně zaměření včelaři ubezpečili, že to nejsou ty, které mají plastovou i 
mezistěnu, shledali toto jako ještě přijatelné. V Německu byly plastové rámky hostujícím včelařům nabízeny (bez 
úspěchu) již začátkem devadesátých let.  

Přítel Volek bude dnes předávat ochranné masky. V prodejně Canis (pracovní oděvy a pomůcky) vyjednal 
předseda kladenským včelařům 10% slevu. Na slevu bude prodavač slyšet po sdělení IČa ZO Kladno, nebo po 
vyslovení magického slova „Volek“. 

Zapsal přítel Jan Červený  


